

Franckesche Stiftungen zu Halle

Dissertatio Inauguralis De Veterum Et Recentiorum Obtrectationibus, Veritatem Religionis Christianae Non Labefactantibus, Immo Confirmantibus

Scharp, Jan

Duisburgi, [1799?]

VD18 13003569

Caput IV. Reliqua Gentilium pro veritate Christiana testimonia examinantur.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha53-1-217870](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha53-1-217870)



C A P U T IV.

Reliqua Gentilium pro veritate Christiana testimonia examinantur.

- § 1. *Observatio praevia.* Huc non pertinet rumor de rege venturo, qui toto oriente percrebruit. Neque oracula Sibyllina. Dicendorum divisio.
- § 2. *De nativitate Christi.* Pauca de VIRGILII *Ecloga IV.* GALLAEUS et HEYNIUS laudantur. AMELII locus insignis. Romanorum tabulae censuales. De *antro*, quo Christus natus fuit. ORIGENIS testimonium. An stella, Magis visa, eadem fuerit cum fidere CAESARIS? IULIANI testimonium et obrectatio. Quid statuendum de testimoniis CHAEREMONIS et CHALCIDII? Quid ex CELSO pro fuga CHRISTI in Aegyptum sequatur? De MACROBII pro *παῖδοντοῦ* testimonio. Quod vindicatur, Cl. HOFSTEDE laudatur.
- § 3. *De vita et operibus CHRISTI.* NUMENIUS historiam de CHRISTO scripsit. Eum futura praedixisse, ex PHLEGONE probatur. Miracula edidisse ex CELSO et IULIANO. CHRISTUM libros de Magia scripsisse et PETRO ac PAULO dedicasse. IULIANI commentum, exploditur. AUGUSTINUS et alii laudantur. CHRISTI in Daemonia potentiam agnoscit PORPHYRIUS. Quaestio, de oraculorum defectu tempore nati CHRISTI, obiter attingitur. IULIANI obrectatio. HUETIUS laudatur. CHRISTUS non seditionum auctor: qua occasione disquiritur, num CHRESTUS apud SUTTON. sit CHRISTUS noster? *Dissertationis Hilscherianae argumentum.* ἐπέχειν.
- § 4. *De Morte CHRISTI.* TACITI testimonium. *Acta et Epistola FILATI.* Quaestio de *πυρρίστη*. Nostra